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l.Jednymznajbardziejdo&liwych_takzedlamieszkaric6wKolna,skutk6winwazji
i"#f.i".i nu Ut rini Z+ l ego 2022t, byl gwahowny wzrost cen energii' Podrozal

pr4d ale takze gaz, wqgiel.

ziu"^i" *:/ic;ly ceny- dostaw ciepla systemowego - tar,4e zatwie:dzzrlq przez URE

w duZej mierze ksztaltowala wysoka cena mialu'

Poza tym wobec prawa unijnego - palenie w kotlowniach wqglem i mialem' bpdzie za

kilka lat - zakazane.

2. Taka sytuacja zmusza wladze Kolna do niezwlocmego podejmowania dzialair

skutkuj qcych zmodemizowaniem cieplowni miejskiej '

3. Cieplo-rania - budowana przez sp6ldzielniE mieszkaniowq w I polowie lat 7Otych XX- 
*i"i", po zmianach administraryjnych w lg75 roku, zostala nastqprie przeigtz prze-z

WPEC w Lomzy a po nastqpnych imianach ustrojowych w Polsce, w poczqtku lat 90

,y"t, XX wieku zostala skomunalizo*ana, dzialala wraz z wodoci4gami jako zaklad

budzetowy, potem samodzielna sp6lka komunalna, a kilka lat temu weszla w sklad

PUK. Wg inicjuj4cego zmiany - obecnego Burmistrza Andrzeja Dudy - zmiany

miaty sk;ko;a; -iin. leps.ym standardem obslugi mieszkaric6w i potanieniem cen

uslug komunalnYch .

4. Tem"at modemizacji cieplowni byl ju2 zreszqwcze5niej przedmiotem. rozwa2ani minn'

w Radzie Miasta, io l4czone bylo tez z rozbudowa sieci cieplowniczej ' 
po

zakonczeniu prac zwiqTanych z sieci4 kanalizacyjn4, prace miaty by6 realizowane

etapami, jeanakze juzlednak fiasko realizacja pierwszego etapu zaskutkowalo

odst4pieniem pr zez owczesne wladze miasta od dalszych etap6w'

5. Wszyitkie te zmiarty orgarizacyjne nie powodowaly niestety modemizacji samej

cieplowni, zmian Zrodeienergii, wszelkie prace remontowe miaty charakte

nup.u*"ry . Brakowalo pienGdzy nawet;a wymianQ komina, co symbolicznie widai
_obs"r*u.lqccieplowniE.AwariezaSwobecstarzeniasiqurz4dzenaletakzeiwobec
.mia,,kad.o*ychwzakladzie_nies4rzadko6ci4.Dodzisiajniewiadomoczyzaklad
wlaSciwie ubezpieczyl mienie na wypadek szk6d awaryjnych'



6. Po rym jak ceny wy,vindowaty w g6rq, Burmistrz wraz z zarz4dem sp6lki -

publicznie - obiecal 2e niebawem dojdzie do modemizacji cieplowni, wskarywal
minn. na wsp6lpracQ w tym zakresie z Mlekpolem, KAPE, NFOS. Miala powstai
nowa sp6lka, wskazywal na olbrzymie pieni4dze, kt6re mialy sfuzyi naprawie sytuacji

- zmodemizowaniu cieplowni, zapewnieniu taniej energii cieplnej a tak2e i energii

elektrycznej, mialy tezby,6 przy okazji zmniejszone koszty Smieci wywoionych z

miasta - inwesty cja miala tez obejmowai spalamig Smieci z Czartorii.
7. Podnoszone byly wtedy podczas prac rady i komisji rady miasta glosy,2e

dotychczasowa wsp6lpraca Miasta z SM Mlekpol nie rokuje dobrze wsp6lnym
projektom, ale nikt tych uwag nie bral powerinie pod uwagE.

8. Pierwsze zapewnienia - polePszenia sytuacji w zakresie modemizacji - Burmistrz
skladal ponad 6 miesigcy temu, co ucieszylo przede wszystkim przedsigbiorc6w,
kt6rzy nie korzystali z ntzszych cen ciepla dla mieszkanc6w wynikajqcych ztarczy
rz4dowej.

9. Niestety po tym jak Mlekpol wycofal sig z inwestycji, wobec zapowiadanych zmian

w Polsce - po wyborach parlamentamych 2023r modemizacja cieplowni stoi pod

du2ym znakiem zapytania. Slyszymy, co prawda 2e prace projektowe - tocz4 sig i
bez SM Mlekpol. Jednak2e wzrasta niepok6j ,2e jeszcze dlugo bqdziemy musieli

czekat na polepszenie rytuacj i. Stracono bowiem kluczowe p6l roku kiedy mo2na

bylo juz podpisad umowy z wladzami NFOS i KAPE.
10. St4d moja interpelacja.
I I . ProszE aby miasto i sp6lka wykazaty czy dotychczasowy kierunek prowadzonych prac

- wla5ciwie zabezpieczz interesy miasta Kolno i jej mieszkanc6w - w zakresie i
finansowania tej inwestycj i na kt6re Kolna samodzielnie nie sta6. Proszg o

przedstawienie podpisanych um6w .

12. Proszg tez o wskazanie kto w imieniu Miasta prowadzil dotychczasowe negocjacje w
tym z Mlekpolem i kto odpowiada za ich zerwanie. Czy wobec Mlekpol bqd4

wyciqgniEte konsekwencje odszkodowawcze.
13. Czy sklad gnrpy negocjacyjnej wobec dotychczasowego op62nienia sig zmieni? Czy

winni fiaska rozm6w ponie6li konsekwencje?
14. Kto - Burmistrz Miasta -czy zav4d sp6lki PUK jest odpowiedzialny zz dalsze

dzialania, czy do kofca obecnej kadencji mozemy siq spodziewa6 podpisania um6w i

rozpoczgcia prac w cieplowni?
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